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Z Á P I S 

 

ze zasedání Akademického senátu PřF UHK 

        dne 14. února 2024 

 

Přítomni: dr. Studnička, dr. Kühnová, dr. Benek, dr. Křížová, dr. Coufal, 

Mgr. Skoupilová, Bc. Hatriková  

Omluveni: Mgr. Prchalová, Bc. Habiňáková 

Hosté: doc. Kříž, prof. Musílek, doc. Musílek, Ing. Mourková, Ing. Jakubík, 

doc. Trojovský, Mgr. Štěpánková, prof. Hubálovský 

 

Program: 

 

1. Příprava volby kandidáta na funkci děkana PřF UHK 

2. Doplnění Disciplinární komise PřF UHK 

3. Doplnění člena Rady studijních programů pro oblast vzdělávání 

Fyzika 

4. Záměr akreditace studijního programu Všeobecné 

ošetřovatelství 

5. Změna Organizační struktury PřF UHK 2024 

6. Různé – dotazy zaslané k projednání 

 
Dr. Studnička přivítal přítomné a konstatoval, že je přítomno 7 členů Akademického 
senátu PřF UHK, senát je tedy usnášeníschopný. Poté seznámil přítomné s programem 
dnešního zasedání a stanovil skrutátorku Bc. Ilonu Lankašovou. 
 
K bodu 1) Příprava volby kandidáta na funkci děkana PřF UHK 
Dr. Studnička sdělil, že vzhledem k tomu, že děkan doc. Kříž byl AS UHK zvolen do funkce 
rektora, jeho mandát začne 1. července 2024, je tedy nutné vyhlásit nové volby děkana 
pro období 2024-2028. Připomněl, že dle čl. 10 Jednacího řádu PřF UHK (dále jen Jednací 
řád) je nutno vyhlásit volby kandidáta na funkci děkana nejpozději tři měsíce a nejdříve 
pět měsíců před skončením funkčního období děkana a volby kandidáta musí proběhnout 
nejpozději jeden měsíc před skončením funkčního období děkana. Poté předložil 
přítomným harmonogram voleb.  

• 19. 2. 2024 vyhlášení voleb kandidáta na funkci děkana PřF UHK, 
• do 6. 3. 2024 do 12:00 hod odevzdání přihlášek kandidátů včetně volebních 

programů předsedovi volební komise, 
• 7. 3. 2024 vyvěšení volebních programů kandidátů na funkci děkana PřF UHK, 
• 27. 3. 2024 ve 14 hod představení kandidátů na volbu děkana PřF UHK v rámci 

veřejného shromáždění akademické obce PřF UHK a následná tajná volba 
kandidáta na funkci děkana PřF UHK v rámci zasedání AS PřF.  

 

O schválení harmonogramu voleb kandidáta na funkci děkana PřF UHK bylo 
hlasováno:  
 pro: 7  proti: 0  zdržel se: 0  
Na základě výsledku hlasování byl harmonogramu voleb kandidáta na funkci děkana PřF 
UHK schválen. 
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Poté dr. Studnička navrhl volební komisi ve složení:  
 Předseda: RNDr. Filip Studnička, Ph.D.  
 Členové:   RNDr. Jitka Kühnová, Ph.D.  
    Mgr. Veronika Skoupilová 
 
O složení volební komise bylo hlasováno: 
 pro: 7  proti: 0  zdržel se: 0  
 

Na základě výsledku hlasování byla volební komise v navrženém složení schválena. 
 
Předseda volební komise pro volbu kandidáta na funkci děkana PřF UHK byl vyzván, aby 
v souladu s Jednacím řádem AS PřF UHK neprodleně zahájil a řídil přípravu voleb. 
 
K bodu 2) Doplnění Disciplinární komise PřF UHK 

Dr. Studnička předal slovo panu proděkanovi doc. Musílkovi, aby k tomuto bodu podal 

přítomným podrobnější informace. Doc. Musílek sdělil, že vzhledem ke skutečnosti, že 

Mgr. Žofia Chrienová úspěšně ukončila studium, je nutno doplnit člena disciplinární 

komise za studentskou komoru. Navrhuje na uvolněné místo RNDr. Jiřího Kose, studenta 

doktorského studijního programu Didaktika fyziky. S dr. Kosem bylo o členství 
v disciplinární komisi jednáno, členství přijal.  

O schválení RNDr. Jiřího Kose členem disciplinární komise PřF UHK bylo hlasováno:  
 pro: 7  proti: 0  zdržel se: 0  
 

Na základě výsledku hlasování byl RNDr. Jiří Kos členem disciplinární komise PřF UHK 

schválen.  

K bodu 3) Doplnění člena Rady studijních programů pro oblast vzdělávání Fyzika 

Dr. Studnička předal slovo panu proděkanovi doc. Musílkovi. Doc. Musílek sdělil, že 

vzhledem ke skutečnosti, že Bc. Natálie Faltová ukončila studium, je nutno doplnit člena 

Rady studijních programů pro oblast vzdělávání Fyzika za studentskou komoru. Navrhuje 

na uvolněné místo Mgr. Karolínu Štěpánkovou, studentku doktorského studijního 
programu Didaktika fyziky. Mgr. Štěpánková je na zasedání přítomna, členství přijala.  

O schválení Mgr. Karolíny Štěpánkové členkou Rady studijních programů pro 
oblast vzdělávání Fyzika bylo hlasováno:  
 pro: 7  proti: 0  zdržel se: 0  
 

Na základě výsledku hlasování byla Mgr. Karolína Štěpánková členkou Rady studijních 
programů pro oblast vzdělávání Fyzika schválena.  

K bodu 4) Záměr akreditace studijního programu Všeobecné ošetřovatelství 

Dr. Studnička předal slovo panu proděkanovi doc. Musílkovi, tento sdělil, že věcný záměr 

předložit žádost o akreditaci studijního programu je dána rektorským výnosem č. 7/2021. 

Tímto záměrem je snaha zabránit tomu, aby si fakulty nepřebíraly programy. Garantem 

SP je dr. Martin Krause, profily absolventa jsou převzaté z Nařízení vlády č. 275/2016 Sb.   

Promítl excelovskou tabulku, z níž je zřejmé, jak je zajištěna výuka, počítá se 

i s prázdninovými praxemi, vše vychází z požadavků MŠMT.  K tomu dodal doc. Kříž, že 
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nám chybí vyjádření FaF, kterou jsme požádali o spolupráci, neboť není možné 

akreditovat bakalářský program dvěma vysokými školami. Financování máme přislíbeno 

od hejtmana Královéhradeckého kraje, od roku 2025 bude zajištěno financování MŠMT 

minimálně na 3 roky, neboť chtějí zvýšit produkci zdravotních sester. 

Dr. Kühnová sdělila, že jí přijde divné, že u nás budeme vzdělávat sestřičky. Dotázala se 

na situaci v případě, když od MŠMT po třech letech nedostaneme již žádné finance. K tomu 

dodal doc. Kříž, že v daném případě je důležité studijní program akreditovat, v případě, že 

by se nenašly finance, nemusíme obor otevřít. Ing. Jakubík sdělil, že nechceme dávat 

finance z vlastních prostředků, budeme hledat zdroje z venku. Dodal, že tento program 

má vysoký KEN, v případě rozfixování bude pro nás obor zajímavý a vyjádřil souhlas se 

sdělením pana děkana, že pokud nebudeme mít dostatečně zajištěnou finanční stránku, 

program neotevřeme.  

Prof. Musílek konstatoval, že by bylo vhodné předložit finanční zajištění. Zadavatelem je 

Holding, má obavu, zda absolventi pak neskončí v Holdingu.  

Dr. Studnička sdělil, že Lékařská fakulta má podobný studijní program, z jednání 

s děkanem LF nevyplývá, že bychom si konkurovali, neboť oni přibírají pouze 20 uchazečů 

do ročníku, což není dostačující. K tomu dodal doc. Musílek, že pro okresy Náchod a 

Trutnov bude studijní program dostupnější.  Dr. Studnička sdělil, že se jedná o denní 

studium, čímž odpověděl na dotaz prof. Hubálovského.  

 

Tímto byl bod 4) projednán. 

 

K bodu 5) Změna Organizační struktury PřF UHK 

Dr. Studnička předal slovo doc. Křížovi, tento sdělil že ke změně v Organizační struktuře 

dochází z důvodů nesouladu se Statutem PřF UHK. Podstatnou změnou je zrušení centra 

University of Hradec Králové-Yangtze University/ Yangtze University-University of 

Hradec Králové Joint Laboratory of Toxicology, které již není funkční. Ke změně došlo 

v odděleních Katedry chemie, kdy je přidáno Oddělení biochemie. Dr. Kühnová požádala 

o provedení změn názvů oddělení u Katedry matematiky, a to na Oddělení teoretické 

matematiky a Oddělení aplikované matematiky.  

O schválení navržených změn v Organizační struktuře PřF UHK bylo hlasováno:  
 pro: 7  proti: 0  zdržel se: 0  
 

Na základě výsledku hlasování byla změna v Organizační struktuře PřF UHK – zrušení 

centra University of Hradec Králové-Yangtze University/ Yangtze University-University 

of Hradec Králové Joint Laboratory of Toxicology, doplnění oddělení Katedry chemie a 

změna názvů oddělení Katedry matematiky – schválena.  

  

K bodu 6) Různé 

• Dr. Benek se dotázal, proč byla nastavena hranice pro vyplácení odměny za publikace 

právě na 0,7 úvazek. Domnívá se, že kolega s úvazkem nižším než 0,7, který reálně 

fakultě svou publikací „vydělal“, by nárok na odměnu měl mít. K tomu dodal doc. Kříž, 

že chceme podporovat naše kmenové zaměstnance, proto byla takto hranice 

nastavena na 0,7. 
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• Dr. Benek se dotázal 

a) proč v listopadu nepřišlo žádné upozornění, že je potřeba odevzdat žádosti 

o odměnu za publikace, 

b) jaké procento autorů s nárokem na odměnu tuto žádost reálně odeslalo, 

c) proč vlastně není vykazování těchto odměn vztaženo ke konci roku, ale konci 

října. 

K tomu doc. Kříž sdělil 

a) žádosti o odměny za publikace jsou stanoveny rozhodnutím děkana, které je 

zveřejněno na úřední desce fakulty a následně po zveřejnění rozhodnutí jsou 

informace vydání rozhodnutí zasílány na emaily vedoucím kateder a referentkám 

kateder, 

b) reálně odevzdalo žádosti 3 % autorů, 

c) termín pro podávání žádostí byl k 15. 11., aby se vše stihlo včas řádně 

zadministrovat.  

• Dr. Benek sdělil, že nová, od ledna platná metodika publikačních odměn umožňuje 

i vykazování dle Scopus. Kdy a za jakých okolností je možné vykazovat impaktované 

(WoS) publikace dle pořadí ve Scopus? Jaký způsob vykazování je pro 

fakultu/univerzitu výhodnější? Doc. Kříž sdělil, že proplácení se odvíjí od výše 

finančních prostředků, nebylo možno vše profinancovat. V červnu bylo stanoveno 

přechodné opatření, žadatelé měli možnost vybrat si, zda budou vykazovat dle staré 

nebo nové metodiky. Vedoucí kateder mají právo krátit finance, pokud vyučující učí 

méně než by měli. Také dodal, že zodpovědnost za správné zařazení a vykázání článku 

jde za autorem a může být výhodné ve FORDech 5 a 6, zařazuje se dle obsahu článku, 

což administrátor není schopen rozpoznat.  

• Mgr. Skoupilová sdělila, že v rámci studentské komory AS projednala a schválila 

nominaci Mgr. Lucie Kotyzové, studentky doktorského studijního programu Biologie 

a ekologie, do komise pro interní evaluaci doktorského studijního programu Biologie 

a ekologie. O této změně informovala dr. Dočekalovou.  

• Doc. Musílek sdělil, že probíhá hodnocení studijních programů, je dáno ze zákona.  

• Doc. Musílek pozval na přednášku Vizualizace, symetrie a jejich využití v pedagogice 

a projektech, která se bude konat dne 7. března 2024 od 16:00 h v učebně S11. 
 
 

Usnesení z jednání: 
Akademický senát PřF UHK na zasedání dne 14. února 2024: 

 
1) Vyhlásil volby na kandidáta na funkci děkana PřF UHK dnem 19. února 2024. 

2) Zvolil volební komisi pro volbu kandidáta na funkci děkana PřF UHK ve složení: 

předseda: dr. Studnička 

členové: dr. Kühnová, Mgr. Skoupilová 

3) Schválil harmonogram voleb kandidáta na funkci děkana PřF UHK. 

4) Schválil nového člena disciplinární komise PřF UHK. 

5) Schválil novou členku rady studijních programů PřF pro oblast vzdělávání Fyzika. 

6) Projednal záměr akreditace SP Všeobecné lékařství. 

7) Schválil změny Organizační struktury PřF UHK 2024. 
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O schválení Usnesení z jednání bylo hlasováno: 

 Pro:  7 Proti:  0 Zdržel se:   0 
 
Na základě výsledku hlasování bylo Usnesení z jednání schváleno. 
 
 
 
Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                RNDr. Filip Studnička, Ph.D.   

předseda AS PřF UHK  


